
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med SPF Eken i Syrenen  

måndagen den 6 november 2023 kl. 10.00 (version 2) 
 

På styrelsemötet deltog: Siv Nilsson, Marianne Gustafsson, Catharina Lindskoog, Torbjörn 

Wendt, Eva Ramberg och Hans Gustafsson. 

Frånvarande var: Per Fridlund, Fred Thuresson och Jan-Erik Ekberg (Jan-Erik deltog dock 

under mötets sista halvtimma). 

Inbjuden från mötesvärdarna var: Gunilla Hansson  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande, Siv Nilsson, hälsade alla närvarande styrelseledamöter samt Gunilla 

Hansson välkomna och förklarade mötet för öppnat.  

 

§ 2       Fastställande av dagordning 

            Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Styrelseprotokollet från 2023-09-04 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Mötesvärdarnas funderingar inför år 2024 

 Enligt tidigare beslut skall alla möten och träffar under år 2024 ske i vår lokal 

Syrenen, förutom årsmötet, som skall äga rum i Församlingshemmet. 

 Gunilla Hansson konstaterade att en viss komplettering av inventarier i Syrenen 

behövs, såsom gräddkannor, sockerskålar och vattenkaraffer. Mötesvärdarna inköper 

ovanstående. 

 Styrelsen beslöt att det endast skall serveras kaffebröd till mötesfikat, varför inköp av 

ett nytt kylskåp kan anstå. Styrelsen beslöt även att mötesavgiften sänks till 50 

kr/person under år 2024. 

§ 5 Ekonomifrågor 

5.1 Resultat och balansräkning. 

Kassören hade innan styrelsemötet sänt ut senaste resultat- och balansräkning. 

Styrelsen beslöt att godkänna presenterade resultat- och balansräkningar samt 

kassörens skriftliga rapport.  

 

 



5.2 Brf Syrenen förslag 10% hyreshöjning 2024, avtal ventilation. 

 Styrelsen konstaterade, att vi ej utan förhandlingar, kan gå med på 10% höjning av 

hyran för 2024, då detta strider mot ännu gällande avtal. 

5.3 Ansökan om statsbidrag från Socialstyrelsen för år 2024 samt ansökan om bidrag ur 

”Ida Christofferssons minnesfond. 

 Ansökan till Socialstyrelsen skall vara inlämnad senast den 14 december. Ansvariga 

för att en sådan ansökan sammanställs och inskickas är Jan-Erik E, Catharina L, Siv N 

och Torbjörn W. 

 Siv N ansvarar för att en ansökan till kyrkorådet (Ida Christoffersson minnesfond) 

insändes. 

5.4 Övrigt. 

 Styrelsen beslöt att avgiften för att deltaga i julfesten den 14 december, skall vara 80 

kr/person (jullandgång mm, vilket innebär att föreningen täcker de överskjutande 

kostnaderna med medel ur vårt bidrag från Socialstyrelsen). 

§ 6 Föreningsfrågor, aktiviteter, beslut och information 

6.1 Mobilt bredband, öppen FB 

 Styrelsen konstaterar att en datauppkoppling i Syrenen är önskvärd (Wifi). Torbjörn 

W åtog sig att undersöka det mest fördelaktiga alternativet (använda befintlig fiber i 

huset eller anskaffa mobilt bredband). 

 Styrelsen beslöt att vår Facebooksida skall vara ”öppen”. 

6.2 Information från ett möte med våra SPF-grannar. 

 Siv N och Catharina L deltog och redogjorde vad som hade avhandlats. Bland annat 

konstaterades att beviljandet av våra respektive ansökningar om bidrag från 

Socialstyrelsen hade behandlat helt olika. 

6.3 Programblad, sponsorer mm. 

 Catharina har gjort ett förslag, att snart gå i tryck, för våren 2024 programblad. Siv N 

har förtjänstfullt ”raggat” några nya och även gamla sponsorer. Styrelsen beslöt att 

Catharinas förslag var bra. 

6.4  Övrigt. 

§ 7 Kommande aktiviteter 

7.1 Månadsmöte 9 november, lotteri mm. Syrenenträff  23 november. Ginprovning 15 

november och resa till Vellingeblomman är förmedlat till våra medlemmar. 

 Allt är under kontroll för resten av år 2023. 

7.2  Fastställa månadsmöten/träffar våren 2024. 

 Styrelsen beslöt enligt nedan.  

 Rubricerade möten kommer att avhållas i Syrenen, förutom årsmötet som kommer att 

äga rum i Församlingshemmet enligt nedan. 



Torsdag 18 januari Lars Pålsson, bildvisning i Syrenen 

Torsdag 29 februari Årsmöte i Församlingshemmet 

Torsdag 14 mars  Modevisning i Syrenen 

Torsdag 11 april Edward c, musik i Syrenen 

Torsdag 16 maj Hälsoveckan, dietist berättar och efter det 

musikquis 

 

7.3 Övrigt. 

 Marianne G redogjorde för KPR- möte med kommunen enligt nedan: 

• Trygghetslarm, diskuterades 

• Behov av offentlig toalett, diskuterades 

• Höga trottoarkanter, diskuterades 

• Trafikregler (lämna gärna in synpunkter) 

• Gatubelysning (skall bytas ut enligt kommunen) 

• Bättre matdistribution, diskuteterades 

§ 8      Förbund och distrikt 

8.1 Valberedningens förslag till Förbundsstämman 2024. 

  Spf Eken har inga synpunkter. 

8.2 Övrigt. 

 

§ 9 Övriga frågor. 

  Kulturarrangemang, SV. 

  Siv N undersöker vad detta innebär. 

 

§ 10 Avslutning 

  Nästa styrelsemöte äger rum i Syrenen den 4 december kl. 10.00 

  Hans fixar fikabröd.    

  

 

 

 

 

---------------------------------------------- ---------------------------------------------- 

Hans Gustafsson, sekreterare  Siv Nilsson, ordförande 


